
 
 

 

 

 

Referat från Styrelsemöte 2022-06-22 
 

 

• Finns fortfarande kvar ett antal båtar på uppställningsplatsen med okända 

ägare. För dessa saknar vi inbetalning av arrendeavgift. 

• Tidigare fanns en Båtskrot i Klagshamn, numera tar SYSAV emot båtar mot 

betalning. Skrotningspremie kan nyttjas. Information läggs ut på hemsidan. 

• Översyn har gjorts av vår handdragna båtvagn och ett försök görs att renovera 

denna. 

• Planering av familjedag 13 augusti pågår, inbjudningar skickas ut till alla 

medlemmar. 

• Kommer att flytta anslagstavlan från renseriet till klubbstugan. Tanken är att 

ha en tavla för köp/sälj och en tavla för information från styrelsen. 

 

 

 

   


